
 1 

Protokół nr XXXIX/21 

z obrad XXXIX Sesji Rady Gminy Włocławek VIII kadencji 

z dnia 26 października  2021 r. 

 

Część I. 

1) Data sesji: 26.10.2021 r.   

2) Godzina rozpoczęcia obrad: 10:00 

3) Miejsce obrad: Urząd Gminy Włocławek, ul. Królewiecka 7, sala konferencyjna. 

4) Oznaczenie sesji: Sesja zwyczajna. 

5) Nazwisko i imię Przewodniczącego obrad: Pan Zbigniew Reniecki. 

6) Nazwisko i imię Protokolanta: Angelika Seroczyńska 

7) Stwierdzenie prawomocności obrad: obrady prawomocne. 

8) Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad XXXIX  Sesji Rady Gminy Włocławek. 

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu nr XXXVI/21 z obrad sesji w dniu 23 czerwca  2021 r.   

5. Przyjęcie protokołu nr XXXVII/21 z obrad sesji w dniu 7 lipca 2021 r.  

6. Przyjęcie protokołu nr XXXVIII/21 z obrad sesji w dniu 22 września 2021 r.  

7. Informacja Wójta Gminy Włocławek z okresu międzysesyjnego.  

8. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Włocławek o utworzeniu Klubu Radnych „Niezależni”. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie zmian do budżetu na 2021 r.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Włocławek na lata 2021 – 2038.  

11. Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie określenia zasad udzielania 

dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Włocławek dla spółek wodnych, trybu postępowania w 

sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania.  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie określenia jednostek 

budżetowych gromadzących dochody na wydzielonym rachunku bankowym, źródeł tych dochodów 

i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu finansowego dochodów 

gromadzonych na wydzielonym rachunku i wydatków nimi finansowanych.  

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie 

Gminy Włocławek oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków.  

14. Przedłożenie sprawozdania Wójta Gminy Włocławek z przeprowadzonych konsultacji odnośnie 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy Gminy Włocławek z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2022”, zawierające 

stanowisko Wójta Gminy Włocławek w sprawie opinii uzyskanych podczas konsultacji 

przeprowadzonych odnośnie projektu uchwały.  
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15. Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Gminy Włocławek w spawie uchwalenia „Rocznego 

programu współpracy Gminy Włocławek z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie, na rok 2022”. 

16. Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia 

„Dziennego Domu „Senior+” w Gminie Włocławek i połączenia ośrodka wsparcia z Gminnym 

Ośrodkiem Pomocy Społecznej we Włocławku.  

17. Rozpatrzenie projektu Uchwał y Rady Gminy Włocławek w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji 

Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

18. Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie uzupełnienia składu Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

19. Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie wyboru Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

20. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Włocławek dotycząca analizy oświadczeń 

majątkowych Radnych Gminy Włocławek.  

21. Informacja Wójta Gminy Włocławek dotycząca analizy oświadczeń majątkowych osób 

zobowiązanych do ich złożenia.   

22. Wolne wnioski i sprawy bieżące.  

23. Zamknięcie obrad XXXIX Sesji Rady Gminy Włocławek. 

 

CZĘŚĆ II. 

Przebieg obrad: 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia XXXIX Sesji Rady Gminy Włocławek. 

Zgodnie z art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  o samorządzie gminnym Pan Przewodniczący 

Zbigniew Reniecki  otworzył obrady XXXIX Sesji Rady Gminy Włocławek słowami: „Otwieram XXXIX 

Sesję Rady Gminy Włocławek”. Powitał Radnych, Panią Wójt z zespołem, sołtysów oraz gości.  

 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum.  

Pan  Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, iż na sali obecnych jest 14 Radnych, co stanowi quorum 

niezbędne do podejmowania prawomocnych decyzji.  

Radny Edward Betliński nieobecny.  

 (lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu).  

 

Ponadto przypomniał, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i 

dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej 

gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty.  

Poprosił obecnych o uwzględnienie tej informacji oraz -  w przypadku zabierania głosu - o bezwzględne 

przestrzeganie przepisów prawa w zakresie ochrony danych osobowych, to jest  Rozporządzenia 
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Parlamentu Europejskiego i Rady ( UE) w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem 

danych osobowych i w sprawie swobodnego przetwarzania takich danych.   

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący w tym punkcie zapytał czy ktoś ma propozycję uzupełnienia proponowanego 

porządku obrad? Po czym dodał, że w dniu wczorajszym nanosił jeszcze poprawki do protokołu nr 

XXXVI/21 z obrad sesji w dniu 23 czerwca br. i nie wszyscy zdążyli się zapoznać z poprawionym 

protokołem, w związku z tym wnioskuje o zdjęcie pkt. 4 - Przyjęcie protokołu nr XXXVI/21 z obrad sesji 

w dniu 23 czerwca  2021 r.  z porządku obrad.  

 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o zdjęcie pkt. 4 z porządku obrad.  

Na podstawie przeprowadzonego imiennego głosowania stwierdził, że za pozytywnym rozpatrzeniem 

wniosku głosowało 14 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 0 Radnych.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek. 

 

Pani Wójt Magdalena Korpolak – Komorowska zagłosiła wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt. 16 - 

Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia 

„Dziennego Domu „Senior+” w Gminie Włocławek i połączenia ośrodka wsparcia z Gminnym Ośrodkiem 

Pomocy Społecznej we Włocławku, a zamiast tego wprowadzenie jako pkt. 16 – Rozpatrzenie projektu 

Uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie rozpatrzenia wniosku.  

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o zdjęcie pkt. 16 - Rozpatrzenie projektu Uchwały 

Rady Gminy Włocławek w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia „Dziennego Domu „Senior+” w Gminie 

Włocławek i połączenia ośrodka wsparcia z Gminnym Ośrodkiem Pomocy Społecznej we Włocławku, a 

zamiast tego wprowadzenie jako pkt. 16 – Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Gminy Włocławek w 

sprawie rozpatrzenia wniosku.  

Na podstawie przeprowadzonego imiennego głosowania stwierdził, że za pozytywnym rozpatrzeniem 

wniosku głosowało 14 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 0 Radnych.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek. 

 

Pan Radny Zbigniew Lewandowski w imieniu Klubu Radnych „Niezależni” zawnioskował o 

wprowadzenie jako pkt. 19 – Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie 

powołania Komisji Rewizyjnej.  

Na podstawie przeprowadzonego imiennego głosowania stwierdził, że za pozytywnym rozpatrzeniem 

wniosku głosowało 14 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 0 Radnych.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek. 
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Następnie poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie porządku obrad XXXIX  Sesji Rady Gminy 

Włocławek z uwzględnieniem w/w zmian.  

Na podstawie przeprowadzonego imiennego głosowania stwierdził, że za pozytywnym rozpatrzeniem 

wniosku głosowało 14 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 0 Radnych.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

Pan Przewodniczący podziękował i stwierdził, że proponowany porządek został przyjęty jednogłośnie,  

w brzmieniu jak wyżej.  

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu nr XXXVII/21 z obrad sesji w dniu 7 lipca 2021 r.  

W tym punkcie Pan Przewodniczący poinformował, że protokół został przesłany na skrzynki mailowe 

oraz był do wglądu w okresie międzysesyjnym, po czym zapytał czy wszyscy Radni zapoznali się z 

protokołem i czy wnoszą jakieś uwagi do jego treści? 

Uwag nie zgłoszono, w związku z tym Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie 

protokołu  

XXXVII/21 z obrad XXXVII Sesji Rady Gminy Włocławek w dniu 07.07.2021 r. 

Na podstawie przeprowadzonego imiennego głosowania Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że za 

pozytywnym rozpatrzeniem wniosku  głosowało 14 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 0 

Radnych. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu i będzie podany do publicznej wiadomości                                 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek. 

Protokół XXXVII/21 z obrad XXXVII Sesji Rady Gminy Włocławek w dniu 07.07.2021 r. został przyjęty. 

 

Ad. 5. Przyjęcie protokołu nr XXXVIII/21 z obrad sesji w dniu 22 września 2021 r.  

Kontynuując Pan Przewodniczący poinformował, że protokół został przesłany na skrzynki mailowe oraz 

był do wglądu w okresie międzysesyjnym, po czym zapytał czy wszyscy Radni zapoznali się z 

protokołem i czy wnoszą jakieś uwagi do jego treści? 

Uwag nie zgłoszono, w związku z tym Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie 

protokołu  

XXXVIII/21 z obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy Włocławek w dniu 22.09.2021 r. 

Na podstawie przeprowadzonego imiennego głosowania Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że za 

pozytywnym rozpatrzeniem wniosku  głosowało 14 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 0 

Radnych. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu i będzie podany do publicznej wiadomości                                 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek. 

Protokół XXXVIII/21 z obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy Włocławek w dniu 22.09.2021 r. został przyjęty. 

 

Ad. 6. Informacja Wójta Gminy Włocławek z okresu międzysesyjnego.  

Następnie Pani Wójt Magdalena Korpolak – Komorowska złożyła informację z okresu międzysesyjnego.  

( Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.)  
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Ad. 7. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Włocławek o utworzeniu Klubu Radnych 

„Niezależni”. 

W tym punkcie Pan Przewodniczący poinformował, że w Gminie Włocławek powstał kolejny Klub 

Radnych o nazwie „ Niezależni”. W skład klubu wchodzą następujący Radni: Pan  Lewandowski 

Zbigniew jako przewodniczący, Pan Gliszczyński Dariusz,  pani Seklecka Danuta.  

Dodatkowo poinformował, że w Radzie Gminy funkcjonują w sumie  trzy kluby Radnych. Kolejny klub 

nazywa się „Wspólna Gmina” z Panem Pawłem Bogdanowiczem jako przewodniczącym, Panią 

Magdaleną Nowak i  jest Panem Edwardem Betlińskim,  oraz klub radnych o nazwie „ Dla Dobra Gminy”, 

w skład którego wchodzą następujący radni” Pan Bogusław Wrocławski jako przewodniczący, Pan 

Nowacki Tomasz, Pan  Andrzej Szmyt, Pan Reniecki Zbigniew, Pan Brzeziński Jan, Pan Nowok Janusz 

i Pani Sadowska Elżbieta.  

Pani Radna Monika Michalak jest Radna niezależną.  

Poinformował ponadto, że kluby radnych mają przywileje określone w ustawie o samorządzie gminnym. 

Polegają one na zgłaszaniu swoich przedstawicieli pracy w komisji rewizyjnej oraz w komisji skarg 

wniosków i petycji a także prawo zgłaszania projektów uchwał.  

Następnie Pan Przewodniczący przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad. 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian do budżetu na 2021 r. 

Pani Skarbnik przedstawiła proponowane zmiany w budżecie gminy, które kształtują się następująco:  

Dział 010 Rolnictwo i łowiectwo, rozdział 01009 Spółki wodne, w związku z otrzymaną pomocą 

finansową w formie dotacji celowej na podstawie zawartej umowy między Województwem Kujawsko-

Pomorskim a Gminą Włocławek na realizację zadania pn. „Renowacja rowu melioracyjnego na odcinku 

2000 mb w miejscowościach Sykuła – Markowo – Kolonia Dębice – Dobra Wola” zwiększa się plan 

dochodów i wydatków o kwotę 21 000,00 zł. 

Dział 600 Transport i łączność, rozdział 60016 Drogi publiczne gminne, dokonuje się zwiększenia planu 

dochodów inwestycyjnych w związku z uzyskaniem dofinansowania w ramach Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg na zadanie pn. „Przebudowa wraz z rozbudową przejść dla pieszych w miejscowości 

Świętosław – etap 1, etap 2, etap 3” w wysokości 247 829,00 zł. 

Dokonuje się zmniejszenia planu wydatków inwestycyjnych na zadanie pn. „Przebudowa ul. Polnej w 

m. Kruszyn wraz z przebudową skrzyżowania z ulicą Kaniewską” o kwotę 35 141,00 zł. 

Dokonuje się zwiększenia planu wydatków na zadanie pn. „Przebudowa ulicy Ogrodowej i Zacisze w 

m. Warząchewka Polska” o kwotę 40 000,00 zł. 

Dokonuje się zwiększenia planu wydatków na zadanie inwestycyjne pn. „Rozbudowa i przebudowa 

drogi gminnej wraz z pętlą autobusową w miejscowości Świętosław” o kwotę 105 000,00 zł. 

Dokonuje się zmiany nazwy zadania pn. „Przebudowa drogi gminnej nr działki 375 w m. Modzerowo” 

na zadanie pn. „Przebudowa drogi gminnej nr działki 346 w m. Modzerowo” zgodnie z wnioskiem o 

zmianę przedsięwzięcia realizowanego w ramach funduszu sołeckiego. 

Dokonuje się zmniejszenia planu wydatków inwestycyjnych w ramach funduszu sołeckiego na zadania 

pn.: „Przebudowa drogi gminnej w m. Kruszyn” oraz „Zmiana organizacji ruchu na ul. Sasankowej, 
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Bratkowej, Konwaliowej i Nagietkowej w Nowej Wsi” 

Dział 710 Działalność usługowa, rozdział 71004 Plany zagospodarowania przestrzennego, dokonuje 

się zwiększenia planu dochodów  i wydatków na podstawie zawartego porozumienia z dnia 15 września 

2021r. pomiędzy Gminą Włocławek a Gminą Baruchowo polegającego na powierzeniu pełnienia funkcji 

doradczej Gminnej Komisji Urbanistyczno-Architektonicznej, pełniącej funkcję organu doradczego 

Wójta Gminy Włocławek. 

Rozdział 71035 Cmentarze, na podstawie pisma Wojewody Kujawsko-Pomorskiego z dnia 8 

października 2021r. znak BW.III.5230.77.2021.MK dokonuje się zwiększenia planu dochodów i 

wydatków w kwocie 3 400,00 zł z przeznaczeniem na realizację prac renowacyjno-remontowych przy 

mogile zbiorowej żołnierzy Wojska Polskiego z 1939 r. usytuowanej na terenie cmentarza parafialnego 

w Kruszynie.         

Dział 801 Oświata i wychowanie, rozdział 80101 Szkoły podstawowe, dokonuje się zwiększenia planu 

dochodów i wydatków z tytułu otrzymanych środków z przeznaczeniem na wypłatę nagrody Kuratora 

Oświaty. 

Rozdział 80103 Oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych, rozdział 80106 Inne formy 

wychowania przedszkolnego, rozdział 80149 Realizacja zadań wymagających stosowania specjalnej 

organizacji nauki i metod pracy dla dzieci w przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w szkołach 

podstawowych i innych formach wychowania przedszkolnego, rozdział 80150 Realizacja zadań 

wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy dla dzieci i młodzieży w szkołach 

podstawowych, dokonuje się przesunięć dotacji podmiotowej z budżetu dla niepublicznych szkół w celu 

dostosowania planu do bieżących potrzeb. Po dokonaniu analizy dokonuje się zmian w wymienionych 

rozdziałach klasyfikacji budżetowej w celu prawidłowej realizacji budżetu. 

Dział 851 Ochrona zdrowia, rozdział 85195 Pozostała działalność, dokonuje się zmniejszenia planu 

dochodów i wydatków w kwocie 3 000,00 zł na podstawie decyzji Wojewody Kujawsko-Pomorskiego 

znak WNK.IV.967.201.2021 z dnia 29 września 2021r., która z dniem 1 października likwiduje 

miesięczną płatność za telefoniczny punkt zgłoszeń potrzeb transportowych oraz informacji o 

szczepieniach przeciwko wirusowi SARS-CoV-2 (infolinia) lub stanowisko gminnego koordynatora do 

spraw szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV2. 

Dział 852 Pomoc społeczna, rozdział 85295 Pozostała działalność, dokonuje się zmian w ramach 

projektu „Kujawsko-Pomorska Teleopieka”  w celu prawidłowej realizacji budżetu. 

Rozdział 85219 Ośrodki Pomocy Społecznej, dokonuje się zwiększenia planu dochodów i wydatków o 

kwotę 5 648,00 zł na podstawie pisma Wojewody Kujawsko-Pomorskiego z dnia 11 października 2021r. 

znak WFB.I.3120.3.70.2021 z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania wynikającego z art. 121 ust. 

3a ustawy o pomocy społecznej, tj. na wypłatę dodatku w wysokości 400 zł miesięcznie na pracownika 

socjalnego zatrudnionego w pełnym wymiarze czasu pracy, realizującego pracę socjalną w środowisku 

w roku 2021. 

Dział 854 Edukacyjna opieka wychowawcza, rozdział 85404 Wczesne wspomaganie rozwoju dziecka, 

dokonuje się przesunięć dotacji podmiotowej z budżetu dla niepublicznych szkół w celu dostosowania 

planu do bieżących potrzeb. 

Dział 855 Rodzina, rozdział 85501 Rodziny zastępcze, dokonuje się zwiększenia planu dochodów i 
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wydatków o kwotę 828 579,00 zł z przeznaczeniem na realizację ustawy z dnia 11 lutego 2016r. o 

pomocy państwa w wychowaniu dzieci na podstawie pisma Wojewody Kujawsko-Pomorskiego nr 

WFB.I.3120.3.70.2021 z dnia 11 października 2021r. 

Rozdział 85502 Świadczenia rodzinne, świadczenia z funduszu alimentacyjnego oraz składki na 

ubezpieczenia emerytalne i rentowe z ubezpieczenia społecznego, dokonuje się zwiększenia planu 

dochodów i wydatków o kwotę 97 456,00 zł z przeznaczeniem na wypłacenie świadczeń rodzinnych, 

świadczeń z funduszu alimentacyjnego oraz składek na ubezpieczenie emerytalne i rentowe z 

ubezpieczenia społecznego oraz na wypłatę jednorazowego świadczenia w wysokości 4 000,00 zł wraz 

z kosztami obsługi na podstawie pisma Wojewody Kujawsko-Pomorskiego nr WFB.I.3120.3.70.2021 z 

dnia 11 października 2021r. 

Rozdział 85508 Rodziny zastępcze, rozdział 85510 Działalność placówek opiekuńczo-wychowawczych, 

po dokonaniu analizy z wykonania wydatków dokonuje się zmian w wymienionych rozdziałach 

klasyfikacji budżetowej w celu prawidłowej realizacji budżetu. 

 

Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, rozdział 9015 Oświetlenie ulic, placów i dróg, 

dokonuje się zwiększenia planu wydatków na zadanie pn. „Budowa oświetlenia drogowego na terenie 

Gminy Włocławek” o kwotę 100 000,00 zł. 

Dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, rozdział 92109 Domy i ośrodki kultury, świetlice i 

kluby, dokonuje się wprowadzenia nowego zadania inwestycyjnego pn. „Adaptacja pomieszczeń 

zaplecza kuchenno-socjalnego w świetlicy wiejskiej w Modzerowie”. 

Zgodnie z wnioskami o zmianę przedsięwzięć w ramach funduszu sołeckiego wprowadza się zadania 

inwestycyjne:  

„Budowa oświetlenia na placu zabaw w miejscowości Kruszyn (obok boiska sportowego)”, 

„Zakup działki na potrzeby rozbudowy terenu rekreacyjnego” 

oraz zmniejsza się plan wydatków na zadanie pn. „Rozbudowa świetlicy wiejskiej w Nowej Wsi” 

Rozdział 92195 Pozostała działalność, zgodnie z wnioskami o zmianę przeznaczenia środków funduszu 

sołeckiego dokonuje się przesunięć w planie wydatków bieżących. Dokonuje się zwiększenia planu 

dochodów i wydatków o kwotę 47 232,85 zł po wybraniu do dofinansowania przez Radę Stowarzyszenia 

Lokalna Grupa Działania Dorzecza Zgłowiączki projektów pn. „Od pomysłu do realizacji” oraz 

„Aktywność i współpraca -opłaca”  

 

Z uwagi na wyczerpanie tematu Pan Przewodniczący  poprosił o opinie Komisji Budżetu, Finansów, 

Promocji Wsi i Spraw Europejskich.  

Pan Radny B. Wrocławski Przewodniczący Komisji przekazał, że członkowie Komisji Budżetu, 

Finansów, Promocji Wsi i Spraw Europejskich  pozytywnie zaopiniowali projekt przedmiotowej uchwały.  

Pan Przewodniczący odczytał i poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXXIX/258/21 Rady Gminy 

Włocławek                             w sprawie zmian do budżetu na 2021 r.  

 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem w/w uchwały 

głosowało 14 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymał się 0 Radnych.  



 8 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości                                   

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Ad.9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Włocławek na lata 2021 – 2038. 

Pani Skarbnik w tym punkcie  przekazała, że w wyniku dokonanych zmian w budżecie na rok 2021 

dokonano weryfikacji danych i dostosowano wielkość planowanych dochodów i wydatków w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej na lata 2021 – 2038. Jednocześnie zmianie ulega załącznik Nr 1 i 2 do niniejszej 

uchwały,                                         z uwzględnieniem zmian wprowadzonych do budżetu Gminy 

Włocławek.  

 

Następnie Pan Przewodniczący poprosił o opinie Komisji Budżetu, Finansów, Promocji Wsi i Spraw 

Europejskich.  

Pan Radny B. Wrocławski Przewodniczący Komisji przekazał, że członkowie Komisji Budżetu, 

Finansów, Promocji Wsi i Spraw Europejskich  pozytywnie zaopiniowali projekt przedmiotowej uchwały.  

 

Dyskusji w temacie projektu uchwały nie było, w związku z tym Pan Przewodniczący poddał pod 

głosowanie uchwałę Nr XXXIX/259/21  Rady Gminy Włocławek w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Włocławek na lata 2021 – 2038.  

 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem w/w  uchwały 

głosowało 14 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymał się 0 Radnych.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu  i będzie podany do publicznej wiadomości                                 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Ad.10. Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie określenia zasad 

udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Włocławek dla spółek wodnych, trybu 

postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania.  

Pani Skarbnik Angelika Przybysz zabierając głos w tym punkcie przekazała, że właściwa regulacja 

stosunków wodnych  na terenie gminy jest niezbędna dla prawidłowego funkcjonowania gospodarki 

wodnej gminy. W celu minimalizacji stopnia zużycia urządzeń melioracji wodnych oraz utrzymania ich 

w pełnej sprawności oraz dokonywania inwestycji w tym zakresie konieczne są odpowiednie środki 

finansowe. W związku z tym zgodnie z art. 443 ust. 2 i 3 ustawy Prawo wodne spółki wodne mogą 

korzystać z pomocy finansowej z budżetu jednostek samorządu terytorialnego w formie dotacji 

udzielonej zgodnie z zapisami ustawy z dnia  27 sierpnia 2009r. o finansach publicznych.  

Mając na względzie powyższe zasadne jest stworzenie mechanizmu możliwości udzielenia pomocy 

finansowej w postaci dotacji celowej z budżetu Gminy Włocławek dla spółek wodnych działających na 

terenie Gminy.  
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Niniejsza uchwała służy temu celowi określając zasady udzielania dotacji celowej ze środków budżetu 

Gminy Włocławek dla spółek wodnych, tryb postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej 

rozliczania.  

Uchwała została opracowana w oparciu o art. 443 ust. 4 ustawy Prawo wodne, zgodnie z którym zasady 

udzielania dotacji celowej, tryb postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposób jej rozliczania 

określają organy stanowiące jednostek samorządu terytorialnego w drodze uchwały będącej aktem 

prawa miejscowego. 

Dodała, że potrzeba opracowania projektu uchwały wynika z faktu otrzymania dotacji celowej dla Spółki 

Wodnej w wysokości 21 000,00 zł,  na podstawie zawartej umowy między Województwem Kujawsko-

Pomorskim a Gminą Włocławek na realizację zadania pn. „Renowacja rowu melioracyjnego na odcinku 

2000 mb w miejscowościach Sykuła – Markowo – Kolonia Dębice – Dobra Wola”. 

Uwag w temacie projektu uchwały nie zgłoszono, w związku z tym Pan Przewodniczący  poprosił o 

opinie Komisji Budżetu, Finansów, Promocji Wsi i Spraw Europejskich.  

Pan Radny B. Wrocławski Przewodniczący Komisji przekazał, że członkowie Komisji Budżetu, 

Finansów, Promocji Wsi i Spraw Europejskich  pozytywnie zaopiniowali projekt przedmiotowej uchwały.  

 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXXIX/260/21  Rady Gminy Włocławek w 

sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Włocławek dla spółek 

wodnych, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania.  

 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem w/w  uchwały 

głosowało 14 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 0 Radnych.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu i będzie podany do publicznej wiadomości                                 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie określenia jednostek 

budżetowych gromadzących dochody na wydzielonym rachunku bankowym, źródeł tych 

dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu finansowego dochodów 

gromadzonych na wydzielonym rachunku i wydatków nimi finansowanych.  

W celu omówienia projektu przedmiotowej uchwały głos zabrała Księgowa CUW Pani Aleksandra 

Kaleta, która przekazała, że niniejsza uchwała ma na celu uporządkowanie i ujednolicenie kwestii 

dotyczących wydzielonych rachunków bankowych, na których gromadzą dochody jednostki prowadzące 

działalność określoną w ustawie z dnia 14 grudnia 2016 r. – Prawo oświatowe. 

Dodała, że potrzeba podjęcia niniejszej uchwały wynika także z konieczności uwzględnienia zmian 

stanu prawnego oraz zmian organizacyjno-prawnych, jakim uległy wyżej wymienione jednostki oraz 

Centrum Usług Wspólnych Gminy Włocławek. 

 

Uwag w temacie projektu uchwały nie zgłoszono, w związku z tym Pan Przewodniczący  poprosił o 

opinie Komisji Budżetu, Finansów, Promocji Wsi i Spraw Europejskich.  
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Pan Radny B. Wrocławski Przewodniczący Komisji przekazał, że członkowie Komisji Budżetu, 

Finansów, Promocji Wsi i Spraw Europejskich  pozytywnie zaopiniowali projekt przedmiotowej uchwały.  

 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXXIX/261/21  Rady Gminy Włocławek w 

sprawie określenia jednostek budżetowych gromadzących dochody na wydzielonym rachunku 

bankowym, źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu 

finansowego dochodów gromadzonych na wydzielonym rachunku i wydatków nimi finansowanych.  

 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem w/w  uchwały 

głosowało 14 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 0 Radnych.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu i będzie podany do publicznej wiadomości                                 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na 

terenie Gminy Włocławek oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków.  

Realizując kolejny punkt posiedzenia Pan Przewodniczący poprosił o omówienie projektu uchwały przez 

Pana Sekretarza Piotra Stannego.  

Pan Sekretarz poinformował, że określenie przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest jednostka samorządu terytorialnego oraz warunków i zasad korzystania z nich, 

następuje – w myśl art. 15 ust. 2 ustawy z dnia 16 grudnia 2010 r. o publicznym transporcie zbiorowym 

– w drodze uchwały podjętej przez właściwy organ jednostki samorządu terytorialnego.  

Dodał, że Rada Gminy Włocławek uchwałą z dnia 23 sierpnia 2012 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych na terenie Gminy Włocławek oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków 

określiła przystanki komunikacyjne na terenie Gminy Włocławek. Uchwała ta, z uwagi na zgłaszane 

potrzeby w zakresie ustanowienia przystanków komunikacyjnych, była wielokrotnie zmieniana, co 

powoduje konieczność jej ujednolicenia. Ponadto zachodzi potrzeba uwzględnienie zmian w uchwale, 

które są wynikiem zmiany kategorii dróg - z drogi powiatowej na drogę wojewódzką. Potrzebę 

ustanowienia dodatkowego przystanku komunikacyjnego zgłosili do Wójt Gminy Włocławek w dniu 29 

września 2021r. mieszkańcy Poddębic. Wniosek ten, ponieważ jest uzasadniony potrzebą dowożenia 

uczniów do SP w Kruszynie,  zyskał pozytywną opinię Centrum Usług Wspólnych Gminy Włocławek.        

 

Uwag w temacie projektu uchwały nie zgłoszono, w związku z tym Pan Przewodniczący  poprosił o 

opinie Komisji Gospodarki Komunalnej, Dróg, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego.  

Pan Radny Tomasz Nowacki Przewodniczący Komisji przekazał, że członkowie Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Dróg, Ochrony środowiska i Porządku Publicznego  pozytywnie zaopiniowali projekt 

przedmiotowej uchwały.  

 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXXIX/262/21  Rady Gminy Włocławek w 

sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Włocławek oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków.  



 11 

 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem w/w  uchwały 

głosowało 14 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 0 Radnych.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu i będzie podany do publicznej wiadomości                                 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Ad. 13. Przedłożenie sprawozdania Wójta Gminy Włocławek z przeprowadzonych konsultacji 

odnośnie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy Gminy 

Włocławek z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2022”, 

zawierające stanowisko Wójta Gminy Włocławek w sprawie opinii uzyskanych podczas 

konsultacji przeprowadzonych odnośnie projektu uchwały.  

 

W tym punkcie Pani Dominika Garda przekazała, że na podstawie § 5 ust. 1 i 3 Uchwały Nr XLVII/316/10 

Rady Gminy Włocławek z dnia  28 października 2010 roku w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu konsultowania           

z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących 

działalności statutowej tych organizacji, Wójt Gminy Włocławek określił formę konsultacji poprzez 

wyrażenie pisemnej opinii odnośnie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Rocznego programu 

współpracy Gminy Włocławek z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 

2022” (Zarządzenie Nr 205/2021 Wójta Gminy Włocławek z dnia 24 sierpnia 2021 r.). 

Ogłoszenie Wójta Gminy Włocławek z dnia 3 września 2021 r. o konsultacjach       oraz projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy Gminy Włocławek z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie,   na rok 2022” zostały zamieszczone w Biuletynie 

Informacji Publicznej Urzędu Gminy Włocławek https://bip.gmina.wloclawek.pl oraz na tablicy ogłoszeń 

w Urzędzie Gminy Włocławek. Konsultacje trwały od dnia 03.09.2021 r. do dnia 24.09.2021 r. 

Wyniki konsultacji są następujące: 

- podczas trwania konsultacji (od dnia 03.09.2021 r. do dnia 24.09.2021 r.) nikt nie wyraził pisemnej 

opinii odnośnie wyżej wymienionego projektu uchwały.  

Dodała, że w związku z brakiem pisemnych opinii dotyczących projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

„Rocznego programu współpracy Gminy Włocławek z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i 

o wolontariacie, na rok 2022” wnosi o przyjęcie proponowanego projektu uchwały. 

 

Uwag w temacie przedłożonego sprawozdania nie zgłoszono.  

 

https://bip.gmina.wloclawek.pl/
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Ad. 14. Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Gminy Włocławek w spawie uchwalenia „Rocznego 

programu współpracy Gminy Włocławek z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie, na rok 2022”. 

Kontynuując obrady Pani Dominika Garda poinformowała, że ustawa o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie określa zasady i formy współpracy samorządu lokalnego z sektorem pozarządowym.  

W art. 4 ust. 1 tejże ustawy zawarto wykaz ze sfery zadań publicznych obejmujący zakresy działań, przy 

realizacji których gmina może współpracować z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie. 

Ustawa o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie nakłada na organ stanowiący jednostki 

samorządu terytorialnego obowiązek uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami. 

W celu uchwalenia „Rocznego program współpracy Gminy Włocławek z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie, na rok 2022” przeprowadzono konsultacje społeczne od dnia 3 września 

2021 r. do 24 września 2021 r. 

Program ma na celu lepsze wykonywanie zadań poprzez możliwie pełne wykorzystanie potencjału 

organizacji pozarządowych. 

 

Uwag w temacie projektu uchwały nie zgłoszono, w związku z tym Pan Przewodniczący  poprosił o 

opinie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych.  

Pani Radna Magdalena Nowak Przewodnicząca Komisji przekazała, że członkowie Komisji Edukacji, 

Kultury i Sportu, Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych   pozytywnie zaopiniowali projekt przedmiotowej 

uchwały.  

 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXXIX/263/21  Rady Gminy Włocławek w 

sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy Gminy Włocławek z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2022”. 

 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem w/w  uchwały 

głosowało 13 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 0 Radnych.  

Radny Pan Jan Brzeziński nieobecny podczas głosowania.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu i będzie podany do publicznej wiadomości                                 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Ad. 15. Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie rozpatrzenia wniosku.  

W tym punkcie głos zabrała Pani Zofia Baranowska , która przypomniała sprawę wniosku Pana (…). 

Poinformowała, że pismem z dnia 4 marca 2021 r. Mieszkaniec Gminy Włocławek, złożył wniosek do 
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Rady Gminy Włocławek o „podjęcie uchwały zobowiązującej Wójta Gminy Włocławek do podjęcia 

czynności naprawczych drogi gminnej”. Nadto interwenient wniósł o:  

„1. przeprowadzenie podjęcie uchwały zobowiązującej Wójta Gminy Włocławek do podjęcia czynności 

naprawczych z powodu doprowadzenia drogi gminnej kategorii 2KDD (działka nr 121 obręb 0012 

Kruszyn Gmina Włocławek) do katastrofalnego stanu, co w sposób istotny odbiega od przepisów, nadto 

skutkuje jej czasowej nieprzejezdności w przypadkach większych opadów lub roztopów. 

2. przeprowadzenie dowodu poprzez przeprowadzenie wizji lokalnej z udziałem zarządcy drogi, 

3. powiadomienie strony o terminie wizji, w celu umożliwienia jej uczestnictwa. 

4. zapewnienie stronie czynnego udziału w każdym stadium postępowania, a przed wydaniem 

uchwały umożliwić jej wypowiedzenie się co do zebranych dowodów i materiałów oraz zgłoszonych 

żądań (art. 10 Kpa).” Wniosek został uzupełniony pismem z dnia 01 lipca 2021 r. 

Sprawą zajmowała się już wcześniej Komisja Gospodarki Komunalnej, Dróg, Ochrony Środowiska  

i Porządku Publicznego. Komisja przeprowadziła wizję lokalną w dniu 13 maja 2021 r. nadto wniosek 

był dwukrotnie przedmiotem obrad Komisji.  

Dodał, że wniosek należy rozpatrzyć negatywnie z uwagi na poniżej wskazane argumenty. 

Aktem regulującym podział kompetencji między organami gminy jest w głównej mierze ustawa z 

dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2021 r. poz. 1372). Ustawa w art. 18 stanowi, 

że do właściwości rady gminy należą wszystkie sprawy pozostające w zakresie działania gminy, o ile 

ustawy nie stanowią inaczej. Do wyłącznej właściwości rady gminy należy: 

1) uchwalanie statutu gminy; 

2) ustalanie wynagrodzenia wójta, stanowienie o kierunkach jego działania oraz przyjmowanie 

sprawozdań z jego działalności; 

3) powoływanie i odwoływanie skarbnika gminy, który jest głównym księgowym budżetu - na wniosek 

wójta; 

4) uchwalanie budżetu gminy, rozpatrywanie sprawozdania z wykonania budżetu oraz podejmowanie 

uchwały w sprawie udzielenia lub nieudzielenia absolutorium z tego tytułu; 

5) rozpatrywanie raportu o stanie gminy oraz podejmowanie uchwały w sprawie udzielenia lub 

nieudzielenia wotum zaufania z tego tytułu; 

6) uchwalanie studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy oraz 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego; 

7) uchwalanie programów gospodarczych; 

8) przyjmowanie programów rozwoju w trybie określonym w przepisach o zasadach prowadzenia 

polityki rozwoju; 

9) ustalanie zakresu działania jednostek pomocniczych, zasad przekazywania im składników mienia 

do korzystania oraz zasad przekazywania środków budżetowych na realizację zadań przez te 

jednostki; 

10) podejmowanie uchwał w sprawach podatków i opłat w granicach określonych w odrębnych 

ustawach; 

11) podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych gminy, przekraczających zakres zwykłego 

zarządu, dotyczących: 
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a) zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub 

wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony, o ile ustawy 

szczególne nie stanowią inaczej; uchwała rady gminy jest wymagana również w przypadku, 

gdy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat strony zawierają kolejne umowy, których 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość; do czasu określenia zasad wójt może dokonywać 

tych czynności wyłącznie za zgodą rady gminy, 

b) emitowania obligacji oraz określania zasad ich zbywania, nabywania i wykupu przez wójta, 

c) zaciągania długoterminowych zobowiązań zaliczanych do tytułu dłużnego, o którym mowa w 

art. 72 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (Dz. U. z 2019 r. 

poz. 869, z późn. zm.), 

d) ustalania maksymalnej wysokości pożyczek i kredytów krótkoterminowych zaciąganych przez 

wójta w roku budżetowym, 

e) zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji i remontów o wartości przekraczającej 

granicę ustalaną corocznie przez radę gminy, 

f) tworzenia i przystępowania do spółek i spółdzielni oraz rozwiązywania i występowania z nich, 

g) określania zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji przez wójta, 

h) tworzenia, likwidacji i reorganizacji przedsiębiorstw, zakładów i innych gminnych jednostek 

organizacyjnych oraz wyposażania ich w majątek, 

i) ustalania maksymalnej wysokości pożyczek i poręczeń udzielanych przez wójta w roku 

budżetowym, 

j) wyrażenia zgody na zawarcie umowy, o której mowa w art. 50a ust. 1; 

12) określanie wysokości sumy, do której wójt może samodzielnie zaciągać zobowiązania; 

13) podejmowanie uchwał w sprawie przyjęcia zadań, o których mowa w art. 8 ust. 2 i 2a; 

14) podejmowanie uchwał w sprawach współdziałania z innymi gminami oraz wydzielanie na ten cel 

odpowiedniego majątku; 

15) podejmowanie uchwał w sprawach współpracy ze społecznościami lokalnymi i regionalnymi innych 

państw oraz przystępowania do międzynarodowych zrzeszeń społeczności lokalnych i 

regionalnych; 

16) podejmowanie uchwał w sprawach herbu gminy, nazw ulic i placów będących drogami publicznymi 

lub nazw dróg wewnętrznych w rozumieniu ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych 

(Dz. U. z 2020 r. poz. 470 i 471), a także wznoszenia pomników; 

17) nadawanie honorowego obywatelstwa gminy; 

18) podejmowanie uchwał w sprawie zasad udzielania stypendiów dla uczniów i studentów; 

19) stanowienie w innych sprawach zastrzeżonych ustawami do kompetencji rady gminy. 

Zadania wójta sprecyzowane zostały w art. 30 – 33 ustawy o samorządzie gminnym. Wójt wykonuje 

uchwały rady gminy i zadania gminy określone przepisami prawa. Wójt kieruje bieżącymi sprawami 

gminy oraz reprezentuje ją na zewnątrz. Wójt wykonuje zadania przy pomocy urzędu gminy. Do zadań 

wójta należy w szczególności: 

1) przygotowywanie projektów uchwał rady gminy; 
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2) opracowywanie programów rozwoju w trybie określonym w przepisach o zasadach prowadzenia 

polityki rozwoju; 

3) określanie sposobu wykonywania uchwał; 

4) gospodarowanie mieniem komunalnym; 

5) wykonywanie budżetu; 

6) zatrudnianie i zwalnianie kierowników gminnych jednostek organizacyjnych. 

Wójt opracowuje plan operacyjny ochrony przed powodzią oraz ogłasza i odwołuje pogotowie i 

alarm przeciwpowodziowy. Jeżeli w inny sposób nie można usunąć bezpośredniego niebezpieczeństwa 

dla życia ludzi lub dla mienia, wójt może zarządzić ewakuację z obszarów bezpośrednio zagrożonych. 

W przypadku wprowadzenia stanu klęski żywiołowej wójt działa na zasadach określonych w odrębnych 

przepisach. 

Z punktu widzenia zasadności podjęcia uchwały zobowiązującej Wójta Gminy Włocławek do 

podjęcia „czynności naprawczych drogi gminnej” podstawowe znaczenie ma zatem podział kompetencji 

pomiędzy organami gminy. Zgodnie z art. 169 ust. 1 Konstytucji RP jednostki samorządu terytorialnego 

wykonują swoje zadania za pośrednictwem organów stanowiących i wykonawczych. Podział organów 

gminy na stanowiące i wykonawcze, został rozwinięty i uszczegółowiony w rozdziale 3 ustawy o 

samorządzie gminnym. Organem stanowiącym i kontrolnym w gminie jest rada gminy (art. 15 ust. 1 

u.s.g.), natomiast organem wykonawczym gminy jest wójt, burmistrz lub prezydent miasta (art. 26 ust. 

1, ust. 3 i ust. 4 u.s.g.). Ustawa zasadnicza oraz ustawa o samorządzie gminnym rozróżniają zatem w 

sposób wyraźny organy stanowiące i wykonawcze gminy. Normę kolizyjną stanowi art. 18 ust. 1 ustawy 

o samorządzie gminnym, zgodnie z którym do właściwości rady gminy należą wszystkie sprawy 

pozostające w zakresie działania gminy, o ile ustawy nie stanowią inaczej. Domniemanie właściwości 

rady „we wszystkich sprawach pozostających w zakresie działania gminy” oznacza, że rada gminy - 

jako organ kolegialny - podejmuje działania związane ze stanowieniem (art. 15 ust. 1) lub kontrolą (art. 

18a ust. 1); organ ten nie może natomiast podejmować czynności, które należą do sfery wykonawczej, 

gdyż stanowiłoby to naruszenie konstytucyjnej zasady podziału organów gminy na stanowiące i 

wykonawcze (por. B. Dolnicki, Pozycja prawna wójta (burmistrza, prezydenta miasta) wobec rady gminy, 

"Samorząd Terytorialny" 2007, nr 1-2, s. 50; wyrok NSA z dnia 14 maja 2014 r., I OSK 274/14; wyrok 

WSA w Opolu z dnia 14 lipca 2008 r., II SA/Op 184/08). Powołane przepisy pozwalają uznać, że do 

wójta, jako organu wykonawczego gminy, należy bieżące gospodarowanie jej mieniem polegające na 

podejmowaniu w tym zakresie czynności faktycznych i prawnych w imieniu i na rzecz gminy. Zatem 

organ ten posiada ustawowo sprecyzowany zakres kompetencji, w który nie może wkraczać organ 

stanowiący. Natomiast rada gminy decyduje w zakresie bezpośrednio i wprost przekazanym przez 

ustawę. Przekazanie pewnych spraw do kompetencji rady gminy jest wyjątkiem, który musi być 

interpretowany ściśle i nie może prowadzić do swobodnego przejmowania przez radę do rozstrzygania 

w drodze uchwał wszystkich spraw ważnych z punktu widzenia gospodarki gminy (por. wyroki: WSA w 

Warszawie z dnia 7 października 2004 r., II SA 3144/03; WSA w Opolu z dnia 14 lipca 2008 r., II SA/Op 

184/08). 

Przepis art. 18 ust. 2 pkt 2 ustawy o samorządzie gminnym daje radzie gminy uprawnienie do 

stanowienia o kierunkach działania wójta. W orzecznictwie sądów administracyjnych ukształtował się 
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jednak jednolity pogląd, że uchwały rady gminy w sprawie ustalenia kierunków działania wójta nie mogą 

wkraczać w zakres kompetencji wójta związanych z załatwianiem konkretnych spraw. Naczelny Sąd 

Administracyjny w wyroku z dnia 19 września 2017 r. sygn. akt II GSK 3514/15 stwierdził: 

„Podejmowana na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 2 u.s.g. tzw. uchwała kierunkowa może wskazać 

priorytety, którymi organ wykonawczy powinien się kierować podczas wykonywania uchwały. Na 

podstawie tego upoważnienia ustawowego rada gminy nie może natomiast nakazywać organowi 

wykonawczemu stosowania konkretnych rozwiązań prawnych ani też narzucać sposobu załatwienia 

konkretnej sprawy. Tego rodzaju uchwały nie mogą nakazywać organowi wykonawczemu określonych 

konkretnych zachowań, ani też obligować go do określonych konkretnych działań.” Z kolei Wojewódzki 

Sąd Administracyjny w Łodzi w uzasadnieniu wyroku z dnia 3 sierpnia 2015 r. sygn. akt III SA/Łd 627/15 

słusznie dostrzegł, że zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 2 ustawy o samorządzie gminnym do wyłącznej 

właściwości rady gminy należy ustalanie wynagrodzenia wójta, stanowienie o kierunkach jego działania 

oraz przyjmowanie sprawozdań z jego działalności. Przepis ten niewątpliwie wyznacza zakres delegacji 

ustawowej dla rady gminy. W orzecznictwie i doktrynie prezentowany jest pogląd, że uchwała rady w tej 

materii winna mieć wyłącznie charakter programowy, czyli intencyjny, wytyczający ogólne zasady 

postępowania. Przepis ten zezwala radzie gminy jedynie na stanowienie o kierunkach działania wójta, 

a więc stanowi upoważnienie do wydawania aktów w sferze wewnętrznej działania organów gminy, 

zawierających wytyczne, zalecenia lub wskazówki dla organu wykonawczego. Wytyczne określają cele 

i priorytety w działaniach wójta. Określenie kierunków działania powinno wskazywać hierarchię 

priorytetów w zakresie realizacji celów i zadań wójta, może wskazywać na konieczność zajęcia się przez 

wójta sprawami mieszczącymi się w zadaniach gminy, a nie wymienionymi wprost w zakresie działania 

poszczególnych organów gminy. „Stanowienie” nie może natomiast wkraczać w zakres kompetencji 

należnych ustawowo wójtowi z mocy ustawy, nie może w żaden sposób narzucać określonych 

zachowań, czy też przymuszać do określonych działań, a zwłaszcza nakazywać mu stosowanie 

konkretnych rozwiązań prawnych czy też sposobu załatwienia konkretnej sprawy. 

Zgodnie z art. 19 ust. 2 pkt 4 ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych (Dz. U. z 2021 

r. poz. 1376 ze zm.) zarządcami dróg gminnych są wójtowie (burmistrzowie, prezydenci miast). Wójt w 

imieniu jednostki samorządu terytorialnego zarządza również drogami wewnętrznymi, stanowiącymi 

własność gminy. Zadania zarządców dróg wymienione zostały między innymi w art. 20 przywołanej 

ustawy. Do zadań zarządców dróg należy między innymi przeprowadzanie okresowych kontroli stanu 

dróg i drogowych obiektów inżynierskich oraz przepraw promowych, ze szczególnym uwzględnieniem 

ich wpływu na stan bezpieczeństwa ruchu drogowego, w tym weryfikacja cech i wskazanie usterek, 

które wymagają prac konserwacyjnych lub naprawczych ze względu na bezpieczeństwo ruchu 

drogowego oraz wykonywanie robót interwencyjnych, robót utrzymaniowych i zabezpieczających.  

W ocenie Rady nakazanie Wójtowi Gminy Włocławek sposobu przeprowadzenia prac naprawczych 

konkretnej drogi gminnej stanowiłoby nieuprawnione przekroczenie kompetencji organu stanowiącego 

gminy, wobec czego wniosek z dnia 4 marca 2021 r. należy rozpatrzeć negatywnie.  

Uwag w temacie projektu uchwały nie zgłoszono, w związku z tym Pan Przewodniczący  poprosił o 

opinie Komisji Gospodarki Komunalnej, Dróg, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego.  
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Pan Radny Tomasz Nowacki Przewodniczący Komisji przekazał, że członkowie Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Dróg, Ochrony środowiska i Porządku Publicznego  pozytywnie zaopiniowali projekt 

przedmiotowej uchwały.  

 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXXIX/264/21  Rady Gminy Włocławek w 

sprawie rozpatrzenia wniosku.  

 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem w/w  uchwały 

głosowało 12 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 2 Radnych.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu i będzie podany do publicznej wiadomości                                 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Ad. 16. Rozpatrzenie projektu Uchwał y Rady Gminy Włocławek w sprawie przyjęcia rezygnacji 

z funkcji Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

W tym punkcie Pan Przewodniczący poinformował, że w dniu 3 sierpnia 2021 r. Radna Pani Danuta 

Seklecka złożyła rezygnację z funkcji Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  Zgodnie z 

art. 18b ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2021 r. poz. 1372, 1843) 

rada gminy rozpatruje skargi na działalność wójta i gminnych jednostek organizacyjnych; wnioski oraz 

petycje składane przez obywateli w tym celu powołuje komisję skarg, wniosków i petycji. Wobec 

złożonej  rezygnacji Radnej Pani Danuty Sekleckiej z funkcji przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji,  podjęcie uchwały jest w pełni uzasadnione.  

Uwag w zakresie projektu uchwały nie zgłoszono, w związku z tym Pan Przewodniczący poddał pod 

głosowanie uchwałę Nr XXXIX/265/21  Rady Gminy Włocławek w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji 

Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem w/w  uchwały 

głosowało 13 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 1 Radny.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu i będzie podany do publicznej wiadomości                                 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Pan Przewodniczący w imieniu swoim i Rady Gminy podziękował Pani Radnej Danucie Sekleckiej za 

dotychczasową pracę i Przewodniczenie Komisji.  

 

Ad. 17. Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie uzupełnienia składu 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Pan Przewodniczący poinformował, że na moment wysyłania materiałów na dzisiejszą sesję do projektu 

uchwały wpisany został Radny Pan Tomasz Nowacki, gdyż złożył pisemną deklarację do udziału w 

pracach Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Dodał, że w międzyczasie wpłynęły  jeszcze 3 wnioski 

radnych, którzy taką wolę w pracy w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wyrazili.  
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Są to następujące osoby: Radna Pani Sadowska Elżbieta , Radny Pan Brzeziński Jan i Radny Pan 

Bogusław Wrocławski.  

Następnie zapytał, czy są jeszcze jakieś propozycje ze strony Państwa Radnych?  

 

Dalszych zgłoszeń nie było, w związku z tym Pan Przewodniczący zapytał, czy wszystkie zgłoszone 

osoby wyrażają zgodę na włączenie do składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji?  

Wszyscy wyrazili zgodę, w związku z tym Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr 

XXXIX/266/21 w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji w następującym składzie: Bogdanowicz Paweł, Michalak Monika, Nowak 

Magdalena, Nowacki Tomasz, Seklecka Danuta, Szmyt Andrzej, Sadowska Elżbieta, Brzeziński Jan, 

Wrocławski Bogusław.  

 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem w/w  uchwały 

głosowało 14 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 0 Radnych.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu i będzie podany do publicznej wiadomości                                 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Ad. 18. Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Pan Przewodniczący przekazał, że na ten moment przyjęliśmy rezygnacje Pani Danuty Sekleckiej z 

pełnienia funkcji Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, uzupełniliśmy również skład 

osobowy tej komisji a teraz należy wybrać Przewodniczącego. Poprosił o zgłaszanie propozycji w tym 

zakresie.  

Radny Pan Wiesław Błasiak zgłosił na przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

kandydaturę Pana Andrzeja Szmyt ( wyraził zgodę).  

Dalszych kandydatur nie zgłoszono, w związku z powyższym Pan Przewodniczący przystąpił do 

procedowania Uchwały Nr  XXXIX/267/21  Rady Gminy Włocławek w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w osobie Pana Andrzeja Szmyta.  

 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem w/w  uchwały 

głosowało 14 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 0 Radnych.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu i będzie podany do publicznej wiadomości                                 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Ad. 19. Rozpatrzenie projektu Uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie powołania Komisji Rewizyjnej.  

Pan Przewodniczący poinformował, że  w związku z utworzeniem nowego Klubu Radnych “Niezależni” 

i w związku z obowiązującymi przepisami prawa, każdy klub ma obowiązek desygnować swojego 

przedstawiciela do składu Komisji Rewizyjnej, zaproponował ponadto, aby w celu usprawnienia pracy 

Komisji Rewizyjnej, aby skład komisji liczył 5 osób.  Następnie poprosił o zgłaszanie kandydatów.  
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Radny Pan Bogusław Wrocławski zgłosił wniosek formalny o ustalenie składu osobowego Komisji 

Rewizyjnej w liczbie 5 osób.  

 

Radna Pani Magdalena Nowak odniosła się do wypowiedzi Pana Radnego Wrocławskiego i przytoczyła 

fragment protokołu z obrad 35 Sesji Rady Gminy Włocławek z dnia 19 maja 2021 r. Odczytała punkt, w 

którym ustalany był również skład Komisji i wtedy Pan Radny Bogusław Wrocławski zgłaszał wniosek 

aby Komisja Rewizyjna liczyła 3 osoby.  

W związku z powyższym zgłosiła również wniosek formalny aby utrzymać skład Komisji Rewizyjnej w 

liczbie 3 osoby.  

 

Pan Przewodniczący zabrał głos i przekazał, że również ma przed sobą ten materiał i faktycznie tak 

było jak odczytała Pani Magdalena Nowak, natomiast była trochę inna sytuacja bo były tylko 2 kuby 

radnych. W tej chwili są trzy kluby.  

Dodał, że uważa, że zasada proporcjonalności w składzie komisji rewizyjnej winna być zachowana. 

Kolejny argument, jest taki że komisja rewizyjna jest komisją szczególną i  wymaga sporej wiedzy 

chociażby w zakresie zamówień publicznych, finansów publicznych oraz doświadczenia życiowego. 

Mamy dwoje radnych o  najdłuższym stażu, Panią Elżbietę Sadowską i Pana Wiesława Błasiaka i byłaby 

duża strata na jakości pracy komisji gdyby którejś z tych osób w składzie komisji nie było, a jeżeli byśmy 

zachowali skład trzyosobowy taka sytuacja mogłaby nastąpić.  

 

W tym miejscu Pan Przewodniczący ogłosił 10 min. przerwy.  

Po przerwie Pan Przewodniczący stwierdził kworum i przystąpił do prowadzenia obrad sesji i dodał, że 

mamy dwa wnioski, wniosek Pana Radnego Bogusława Wrocławskiego o ustalenie składu osobowego 

Komisji Rewizyjnej w liczbie 5 osób i wniosek Pani Radnej Magdaleny Nowak o ustalenie składu komisji 

w liczbie 3 osób.  

 

Pani Radna Magdalena Nowak zapytała jak przebiegać będzie głosowanie? 

Pan Przewodniczący odpowiedział, że jako pierwszy i dalej idący jest wniosek zgłoszony przez Pana 

Radnego Bogusława Wrocławskiego w związku z tym będzie głosowany jako pierwszy.  

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o ustalenie składu osobowego Komisji 

Rewizyjnej w liczbie 5 osób.  

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za pozytywnym rozpatrzeniem 

w/w wniosku głosowało 8 Radnych, przeciw 5 Radnych, wstrzymało się 1 Radny.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu i będzie podany do publicznej wiadomości                                 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

W związku z powyższym wniosek Pani Radnej Magdaleny Nowak jest bezzasadny.  
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Pan Przewodniczący podziękował i przystąpił do dalszego procedowania. Przekazał, że komisja 

rewizyjna obecnie liczy 3 osoby i są to Pani Radna Elżbieta Sadowska, Pan Wiesław Błasiak i Pan 

Edward  Betliński. Poprosił o zgłaszanie kandydatów do składu komisji.  

Radna Pani Magdalena Nowak zgłosiła  kandydaturę Radnego Pawła Bogdanowicza, jednakże Pan 

Radny Paweł Bogdanowicz nie wyraził zgody.  

 

Radny Pan Paweł Bogdanowicz przekazał, że uzyskał telefoniczną informację , że Radny Pan Edward 

Betliński rezygnuje z prac w Komisji Rewizyjnej i zwrócił się do Pani Mecenas, czy może zostać przyjęta 

rezygnacja w takiej formie? 

 

Pani Mecenas Zofia Baranowska odpowiedziała, że jeżeli byłaby to rezygnacja złożona na piśmie to jak 

najbardziej, ale niestety w takiej formie nie możemy tego przyjąć.  

 

Radna Pani Danuta Seklecka zgłosiła kandydaturę Pana Radnego Zbigniewa Lewandowskiego.  

Radny Pan Z. Lewandowski wyraził zgodę.  

Radny Pan Andrzej Szmyt  zgłosił kandydaturę Pana Radnego Janusza Nowok.  

Radny Pan J. Nowok wyraził zgodę.  

Radny Pan Dariusz Gliszczyński zgłosił kandydaturę Pani Radnej Magdaleny Nowak.  

Radna Pani Magdalena Nowak wyraziła zgodę.  

 

Dalszych kandydatów nie zgłoszono, a Pan Przewodniczący poinformował, że w tej chwili mamy 3 

osoby, które są członkami komisji rewizyjnej i  mamy 3osoby zgłoszone do pracy w komisji rewizyjnej a 

skład ustalono wcześniej na 5 osobowy, po czym przystąpił do procedury głosowania.  

 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie w skład Komisji Rewizyjnej Pana 

Radnego Zbigniewa Lewandowskiego.  

 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za pozytywnym przyjęciem w/w 

wniosku głosowało 6 Radnych, przeciw 8 Radnych, wstrzymało się 0 Radnych.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu i będzie podany do publicznej wiadomości                                 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Następnie poddał pod głodowanie  wniosek o przyjęcie w skład Komisji Rewizyjnej Pana Radnego 

Janusza Nowoka.   

 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za pozytywnym rozpatrzeniem 

w/w wniosku głosowało 8 Radnych, przeciw 5 Radnych, wstrzymało się 1 Radny.   

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu i będzie podany do publicznej wiadomości                                 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  
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Następnie poddał pod głosowanie  wniosek o przyjęcie w skład Komisji Rewizyjnej Pani Radnej 

Magdaleny Nowak.    

 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za pozytywnym rozpatrzeniem 

w/w wniosku głosowało 6 Radnych, przeciw 8 Radnych, wstrzymało się 0 Radnych.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu i będzie podany do publicznej wiadomości                                 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

W wyniku głosowania ustalono skład Komisji Rewizyjnej w liczbie 4 osób, w związku z czym Pan 

Przewodniczący zwrócił się z pytaniem do klubu radnych “ Niezależni” czy mają innego przedstawiciela 

klubu do składu Komisji Rewizyjnej?  

 

Radny Pan Dariusz Gliszczyński przekazał, że z uwagi na fakt, iż każdy klub  powinien mieć swojego 

przedstawiciela w komisji rewizyjnej, ponownie zgłaszam kandydaturę Pana Radnego Zbigniewa 

Lewandowkiego do składu tejże komisji.  

 

Pan Przewodniczący odpowiedział, że przecież Pan Radny Dariusz Gliszczyński jest członkiem Klubu 

Radnych “ Niezależni” i klub zgłaszał Pana Lewandowskiego do pracy w Komisji Rewizyjnej, jednakże 

rada odrzuciła kandydaturę. Więc będziemy głosować jeszcze raz.  

 

Głos zabrał Radny Pan Paweł Bogdanowicz, który zadał pytanie, czego się tak Radni czy Pani Wójt 

obawiają, że odrzucają kandydaturę Pana Lewandowskiego  do Komisji Rewizyjnej, może jest coś do 

ukrycia? To daje do myślenia.  

 

O zabranie głosu poprosiła Pani Radna Magdalena Nowak, która przekazała : “Pani Wójt, Koledzy i 

Koleżanki Radni, Szanowni Goście,  którzy są na sali. Obserwuje tutaj to co się dzieje i jestem zdziwiona 

zachowanie moich kolegów, którzy zagłosowali przeciw  kandydaturze zgłoszonej przez Klub 

“Niezależni” . Ja nie jestem w tym klubie ale Szanowni państwo, każdy z nas jest radnym i chciałabym 

powiedzieć, że funkcję się miewa a człowiekiem się jest. Proszę Państwa o to abyście zagłosowali. Pan 

Zbyszek Lewandowski pracował w tej komisji bez zarzutu, nie było żadnych uwag, poza tym był 

przewodniczącym tej komisji pełnił tą funkcję ponad 2 lata. Nie wiem co się wydarzyło i nie będziemy 

do tego wracać, ale uważam, że wszyscy radni jak tutaj jesteśmy pracujemy dla dobra gminy I że skład 

jest pięcioosobowy bo tak zdecydowaliście większością. Będzie to  świadczyło o tym, że ta praca będzie 

lepiej wykonana, może ta komisja będzie lepiej pracowała. Więc podejmując decyzję przemyślcie 

Szanowni Państwo. Dziękuję bardzo”.  

Głos zabrał również Radny Pan Bogusław Wrocławski, który przekazał : “ Panie Przewodniczący, Pani 

Wójt, Wysoka Rado,  Szanowni Państwo. Ja bym chciał się tylko odnieść do wyborów komisji rewizyjnej. 

Przykładem lat ubiegłych.  Bardzo tutaj gratuluję Pani Magdalenie wystąpienia i tych słów. Szkoda, że 

tych słów zabrakło w tamtej kadencji, gdzie na przykład moja osoba była zgłaszana też do komisji 
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rewizyjnej i też podobnym torem nie uzyskała większości. Niestety musiała być powołana inna osoba. 

Mamy takie prawo. Jeżeli w tym przypadku ktoś nie uzyskał większości, to może będzie ktoś inny.  

Radna Pani Magdalena Nowak odniosła się jeszcze do słów Pana Radnego Bogusława Wrocławskiego, 

iż Radną jest od 2018 r. i nie ma wpływu na to co działo się w poprzednich kadencjach. Nie należy już 

kierować się historią ale wspólnie tworzyć nową historię dla dobra wszystkich mieszkańców Gminy.  

 

Radny Pan Zbigniew Lewandowski, w obronie swojej osoby dodał, że nie wie co się takiego wydarzyło. 

O ile pamięta, to mieliśmy działać dla dobra Gminy, jednak nasze drogi gdzieś się rozeszły. Każdy z 

Radnych ma w tym momencie wybór, od niego zależy jak zagłosuje, po prostu bądźmy naprawdę 

ludźmi.  

 

Pan Przewodniczący po wysłuchaniu powyższych wypowiedzi stwierdził, że poda powód, dlaczego 

głosował przeciw Panu Radnemu Z. Lewandowskiemu. Dodał, że  miał przyjemność być na zebraniu w 

Poddębicach i w czasie tego zebrania zachowanie Pana Radnego wobec Pani Wójt świadczyło o 

wrogości, to chyba nawet mało powiedziane. Dodał, że boi się, o to czy  praca w komisji rewizyjnej 

będzie polegała na obiektywnej ocenie przez Pana Radnego.  

 

Radny Pan Zbigniew Lewandowski odpowiedział, że po to są zebrania, żeby  niektóre kwestie wyjaśnić.  

Skoro nie można pewnych kwestii wyjaśnić np. na komisjach to pozostaje zebranie. Przyznał, że może 

w wyniku zbyt napiętej atmosfery faktycznie podniósł głos, ale nikt nikomu nie ubliżał i nie obrażał ale 

wyjaśniliśmy sobie pewne kwestie, które już dawno powinny być wyjaśnione i zamknięte, żeby do tego 

nie wracać.  

 

Głos zabrała Pani Wójt Magdalena Korpolak – Komorowska: “  Szanowny Panie Przewodniczący,  Panie 

i Panowie Radni. Chciałam się odnieść do dwóch kwestii. Mianowicie do  wypowiedzi Pana Pawła 

Bogdanowicza, Panie Pawle, pracuję z Panem ponad 20 lat. Pracowałam jako inspektor,  jako referent,  

jako kierownik referatu, jako zastępca prezydenta i teraz jako Wójt Gminy Włocławek. Przez te ponad 

20 lat pracuje uczciwie,  rzetelnie i nie miałam nie mam i nie będę miała nigdy nic do ukrycia. Komisja 

Rewizyjna sprawdza wiarygodność 

pracy organu wykonawczego i ja się  swojej pracy nie wstydzę.  Kiedy objęłam funkcję Wójta Gminy 

Włocławek dążyłam  do tego abyśmy tą gminę jednoczyli a nie dzielili. Państwo stworzyliście dwa kluby. 

Powstał jeden potem nagle powstaje drugi,  zabiera się członków z jednego do drugiego, nie padło tu 

dlaczego,  czy 

to jest forma,  jak powiedział Pan Radny Lewandowski,  zamieszania, które ma być wprowadzone,  nie 

wiem. Do ukrycia nic nie mam i nie będę miała. Jestem wdzięczna mieszkańcom Gminy Włocławek, bo 

to oni oddają na mnie głos, za zaufanie jakim mnie obdarzyli. Ja dla dobra mieszkańców Gminy 

Włocławek pracuje. Róbmy tak, żebyśmy mogli po prostu sobie spojrzeć w oczy a nie jak to jest w wielu 

przypadkach inaczej.  Szanowni Państwo, z Panem Lewandowskim pracuje się nam jak się pracuje. 

Faktycznie zebranie było niezbyt przyjemne,  bo to było drugie zebranie. Po pierwszym to polemika była 

wtedy kiedy ja opuściłam zebranie. Natomiast na tym zebraniu była polemika w obecności Pana 
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Przewodniczącego i Pana Zbyszka Lewandowskiego. Także Szanowni Państwo, ja proszę o jedność i 

o niewprowadzanie zamieszania,  o co się posądza inne osoby.  Także, Panie Radny, Szanowni 

Państwo nie miałam i nie będę miała nigdy nic do ukrycia, bo pracuje odpowiedzialnie, rzetelnie na 

rzecz tego samorządu a myślę że moją pracę przez okres ponad 20 lat zdążył Pan poznać, bo nie raz 

od Pana padały słowa dziękuję za taką pracę pani kierownik. Proszę o lojalność i  odpowiedzialność za 

swoje słowa.”  

 

W tym miejscu Pan Przewodniczący stwierdził, że należy dyskusję zakończyć i poddał pod głosowanie 

ponowne wniosek o uzupełnienie składu osobowego Komisji Rewizyjnej o osobę Pana Radnego 

Zbigniewa Lewandowskiego ( II głosowanie).  

 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za pozytywnym rozpatrzeniem 

w/w wniosku głosowało 6 Radnych, przeciw 8 Radnych, wstrzymało się 0 Radnych.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu i będzie podany do publicznej wiadomości                                 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Pan Przewodniczący przekazał, że Rada Gminy podtrzymała swoje wcześniejsze stanowisko i w/w 

wniosek został odrzucony. Dodał, że mamy w tej chwili sytuację, że na skład 5 osobowy mamy wybrane 

w głosowaniu 4 osoby, jest to Pani Radna Elżbieta Sadowska, Pan Radny Wiesław Błasiak, Pan Radny 

Edward Betliński oraz Pan Radny Janusz Nowok.  

Na ten moment kończymy dyskusje w tym zakresie i pozostawiamy 4 osobowy skład Komisji. Z uwagi 

na powyższe Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o przejęcie Uchwały Nr  

XXXIX/268/21  Rady Gminy Włocławek w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej.  

 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania imiennego stwierdził, że za podjęciem w/w  uchwały 

głosowało 11 Radnych, przeciw 0 Radnych, wstrzymało się 2 Radnych.  

Radny Pan Jan Brzeziński nieobecny podczas głosowania.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu i będzie podany do publicznej wiadomości                                 

w Biuletynie Informacji Publicznej oraz zamieszczony na stronie Gminy Włocławek.  

 

Ad. 21. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Włocławek dotycząca analizy oświadczeń 

majątkowych Radnych Gminy Włocławek.  

Pan Przewodniczący poinformował, że Państwo Radni taką informację otrzymali na skrzynki mailowe. 

Oświadczenia zostały poddane analizie przez służby Wojewody i Urzędu Skarbowego. Dodał, że jeżeli 

ktoś z Państwa Radnych zechciałby się bliżej zapoznać z analizą to może zgłosić się do Pana 

Sekretarza Piotra Stannego.  

 

Ad. 22. Informacja Wójta Gminy Włocławek dotycząca analizy oświadczeń majątkowych osób 

zobowiązanych do ich złożenia.   
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Sekretarz Gminy Pan Piotr Stanny w imieniu Pani Wójt poinformował, że w przypadku 

osób zobowiązanych i  kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Włocławek ale również 

obowiązek został spełniony, oświadczenia majątkowe zostały złożone w terminie i poddane analizie.  

 

Pan Przewodniczący dodał, że zarówno oświadczenie Pani Wójt Magdaleny Korpolak – Komorowskiej 

jak i Pana Przewodniczącego  zostało przedłożone do Wojewody i poddane analizie.  

W tym miejscu poszczególni Radni podziękowali Panu Sekretarzowi Piotrowi Stannemu za pomoc w 

wypełnianiu oświadczeń majątkowych.  

 

Ad. 23. Wolne wnioski i sprawy bieżące. 

Nie zostały zgłoszone.  

 

Ad. 24. Zamknięcie obrad XXXIX Sesji Rady Gminy Włocławek. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Pan Przewodniczący o godz.14.00  zamknął obrady XXXIX 

Sesji słowami: „Zamykam obrady XXXIX Sesji Rady Gminy Włocławek VIII kadencji. 

Dziękuję wszystkim bardzo serdecznie.”  

 

 

 


